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1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet öppnat och 

hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Agnes Serfözö valdes jämte ordföranden Bertil Orrby att 

justera dagens protokoll. 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Fråga från utbildningsförvaltningens lokalenhet 

Monica Strandgren, chef för lokalenheten föredrog ärendet. 

 

Informerar om arbetet framöver inom förvaltningen kring 

projekt kring ökad tillgänglighet, HIN-projekt. Enkelt 

avhjälpta hinder syftar till att förbättra tillgängligheten i den 

fysiska miljön dit allmänheten har tillträde. Utmaningar 

framåt, 40 skolor kvarstår och behöver ta hänsyn till 

ekonomiska utmaningar inom förvaltningen kring ökade 

lokalkostnader. 

 

Frågor under mötet 

 

Fråga om de alternativa lösningarna kommer att gälla för 

alla berörda projekt. Monica svarade att förvaltningen ska 

sträva efter att göra generella lösningar. Förvaltningen 

välkomnar inspel från rådet kring kloka lösningar framåt. 

 

Fråga om vad som händer om det är en anställd som 

använder sig av exempelvis permobil. Monica svarar att det 

då sker en annan anpassning där en kartläggning görs av 

hela skolan. 

 

Presentation 

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 

5. Underlag för budget 2025 med inriktning 2026 och 2027 

 

Monika Lind, föredrog ärendet. 

Informerar om fleråringsarbetet och att dokumentet tar upp 

omvärldsfaktorer, utmaningar och prioriteringar som 

kommer behöva göras för kommande år och vilka 

konsekvenser detta innebär för staden. Detta underlag 

används för budgetarbetet för kommande år. Till detta 

kopplas lokalförsörjningsplan och 
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kompetensutvecklingsplan för de kommande åren, 2025-

2027. 

Vikande elevantalsprognoser innebär att åtgärder behöver 

vidtas för att säkerställa budget i balans. Andra 

omvärldsfaktorer är konjunkturläget och beredskap. Monica 

Lind berättade om prioriteringar för respektive skolområden 

samt övergripande prioriterade frågor utifrån 

klimatpåverkan, ersättande av skolplattform, prioritering av 

lokalprojekt samt ekonomistyrning. Monica Lind berättade 

om exempel på funktionshinderperspektiv utifrån underlaget 

som går upp till nämnd först i april. 

 

Frågor under mötet 

Fråga ställdes om ekonomistyrningen framöver kan riskera 

att påverka utsatta grupper. Monica Lind berättade att detta 

behöver innebära en smartare styrning inom förvaltningen 

utifrån ekonomiska medel men innebär inte minskad 

ambitionsnivå. 

 

Fråga ställdes om arbetet med skolplattformen. Catharina 

Sackemark Larsson berättade om genomförandeprojektet 

och att det framöver inte kommer vara en plattform utan 

olika systemlösningar utifrån anpassade standardprodukter 

utifrån skolform. 

 

Presentation  

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 

6. SOU 2023:95: Uppföljning för utveckling – ett hållbart 

system för samlad kunskap om villkoren för barn och 

elever med funktionsnedsättning i förskola och skola 

 

Inga närmare inspel från rådet. 

 

7. Eventuella frågor avseende nämndärenden 

Rådet lämnade synpunkter på följande ärenden: 

 

Handlingsplan för att bemöta särskilt begåvade elever i 

skolan 

 

Frågan lyftes att det hade varit intressant att veta mer om 

denna handlingsplan gjort skillnad för elever som finns i 

målgruppen och kanske också har andra förutsättningar att 

ta hänsyn till såsom npf-diagnos. Rådet efterfrågar att få 

veta mer om arbetet. Utbildningsförvaltningen föreslår att 
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rådet bjuder in för egen presentation de personer som 

arbetat med handlingsplanen.  

 

8. Rådets fortsatta arbete med balanslistan 

Rådet beslutade att ta bort raden kring Skolplattformen i 

balanslista i och med Catharina Sackemark Larssons 

uppdatering kring projektet. 

 

Rådet beslutade att balanslistan ska kompletteras med 

följande önskemål om föredrag: ”Dragning kring 

särbegåvade elever utifrån handlingsplan för att bemöta 

särskilt begåvade elever i skolan” 

 

9. Inför möte med förskolenämndens presidium  

Katarina Odén-Ryhede, förskoleförvaltningen berättade om 

förskolenämndens uppdrag som inspel inför rådets 

planerande av mötet med presidiet. Rådet föreslår att 

upplägg blir likande som för tidigare möte med 

utbildningsnämndens presidie det vill säga att möjliggöra 

dialog och diskussion. Fortsatt planering sker mejlledes 

inom rådet.  

 

10. Övriga frågor 

 

10.1 Ändrat datum för rådets möte i juni från den 5 juni till 

den 4 juni.  

 

11. Mötets avslutande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet avslutat. 


